
Mødereferat fra det opfølgende bestyrelsesmøde d.
09/10/23
Deltagere: Mads, Thor, Gaarde
Gæster:
Afbud: Nares
Referent: Thor
Mødeleder: Mads

Grundet at bestyrelsen ikke var beslutningsdygtig ved mødet d. 2-10-2023, blev et hurtigt
opfølgende møde afholdt for at tage stilling til konkrete punkter fra den tidligere dagsorden. De
punkter vi som bestyrelse har taget stilling til er punkt 3, 6 og 7 fra referatet d. 02-10-2023:

6a. Ansættelse af en deltidsmedarbejder til at følge gym-indsatsen til dørs-
- Hvor mange timer om ugen til stillingen.

Opfølgning på gymnasie, tanken er at holde kontakt med gym hold og sørge for at de
kommer til Mix DM, youth camp, split dm.
Nyansat sports administrator - fra hovedbestyrelsen. - bedes om at varetage arbejdet.
Mix DM 11/11 - Youth camp 28/10- målet er at skaffe deltagere til det.

- endnu en opgave er at lave en drejebog for gym dm og gymnasie indsats generelt.
6b. Fuldtidsansat ungdomsansvarlig

- hvad er de formelle krav til en ansættelse - Schou undersøger-
- hvordan er de økonomiske forhold omkring.
- fuldtidsansat - ca 400.000 kr. det tømmer kontoen.
- Projektbeskrivelse.
- Thor - holder det i hånden

7. EUICC konto ved DFSU-U
- EM indendørs, ønsker en konto ved DFSU.
Vil gerne se et budget, og have noget viden om, hvilken forening der er arrangør.
(gaarde spørger)

3. Dame-beach landshold
- Fedt projekt.
- Det forventes at landsholdet organiserer sig selv.
- Der ydes umiddelbart ikke økonomisk støtte.
- Det er godkendt.


